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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de minister voor Medische Zorg over het artikel 
‘Zorg ontvangt tientallen miljoenen van de industrie’ (ingezonden 29 juli 2019)

 
1
Wat is uw reactie op het artikel ‘Zorg ontvangt tientallen miljoenen van de industrie’? 1)
 
2
Wat verklaart volgens u de stijging van sponsoring van de medische sector door de industrie?
 
3
Heeft u een duidelijk beeld van de mate van beïnvloeding van artsen door de industrie?
 
4
Deelt u de mening dat de conclusies aantonen dat het transparantieregister verplicht dient te 
worden, aangezien het artikel waarschijnlijk nog maar het topje van de ijsberg beschrijft? 
Neemt u dit mee in de evaluatie van het transparantieregister?
 
5
Deelt u de mening dat ook de ondergrens van bedragen heroverwogen moet worden en ook 
lagere bedragen in het register vermeld dienen te worden?
 
6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat artsen en zorginstellingen bewuster gaan nadenken over het in 
zee gaan met fabrikanten?
 
7
Hoe hangt uw evaluatie van het transparantieregister samen met de nog bestaande 
uitzonderingen op het verbod op gunstbetoon en sectorspecifieke gedragscodes?
 
8
Bent u bereid de motie van het lid Van Gerven, waarin de regering werd opgeroepen 
uitzonderingen op het verbod op gunstvertoon te schrappen, uit te voeren, waardoor het 
promoten van hulpmiddelen door artsen niet langer mogelijk is ?  Zo neen, waarom niet?  2)

 
 
 
1) Volkskrant, 29 juli 2019
2) Kamerstuk 32 805, nr. 72.
 
 


